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Hei! 

Dette året har det vært ekstremt mye hjort på Bognøy i år i forhold til tidligere år. Eg har selv 

observert minst to koller med kalv, to spissbukker og to større bukker som har gått her ute denne 

sommeren gjentatte ganger. Dette anser eg som mye ettersom øyen kun er på 750 mål og har en 

villsaustamme på helårsbeite på nærmere 40 dyr.  Hjorten, og da spesielt kalvene, gjør stor skade 

på gjerdene. Eg har denne sommeren observert at hjorten barket en god del edelgran (bilde i 

vedlegg) i vinter. Det har ikke hjorten gjort tidligere vintre. 

Eg fylte kvoten (en spissbukk) en av de første dagene i jakten etter å ha sittet på post i totalt 4 

timer. 

 

Eg ønsker med dette å søke om en ekstra fellingsløyve dette året.  

 

M.v.h. Olav Andre soltveit - 45672624 

valdleder i Bogno hjortevald  


